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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Edukacji, Nauki i Młodzieży (nr77)
18 kwietnia 2013 r.
Komisja Edukacji, Nauki i Młodzieży, obradująca pod przewodnictwem posła 
Artura Bramory (RP), przewodniczącego Komisji, na posiedzeniu zwołanym 
w trybie art. 152 ust. 2 regulaminu Sejmu, na wniosek posłów Klubu Parlamen-
tarnego Prawo i Sprawiedliwość oraz Klubu Parlamentarnego Solidarna Pol-
ska, przekazany do Komisji w dniu 20 marca 2013 r. zrealizowała następujący 
porządek dzienny:

– „Projekt zmian funkcjonowania bibliotek publicznych i szkolnych”.

W posiedzeniu udział wzięli: Przemysław Krzyżanowski podsekretarz stanu w Ministerstwie Edu-
kacji Narodowej wraz ze współpracownikami, Małgorzata Olszewska podsekretarz stanu w Mini-
sterstwie Administracji i Cyfryzacji wraz ze współpracownikami, Zina Jarmoszuk dyrektor Depar-
tamentu Mecenatu Państwa Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego wraz ze współpracow-
nikami, Krzysztof Baszczyński wiceprezes Zarządu Głównego Związku Nauczycielstwa Polskiego 
wraz  ze współpracownikami, Danuta Brzezińska prezes Towarzystwa Nauczycieli Bibliotekarzy 
Szkół Polskich.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Ewa Muszyńska, Paweł Witecki – z sekre-
tariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Artur Bramora (RP):
Witam państwa serdecznie, proszę o zajmowanie miejsc. Otwieram posiedzenie Komisji 
Edukacji, Nauki i Młodzieży. Stwierdzam kworum. Informuję, że posiedzenie zostało 
zwołane w trybie art. 152 ust. 2 regulaminu Sejmu na wniosek posłów Klubu Parlamen-
tarnego PiS, który został przekazany do Komisji 20 marca 2013 roku.
Porządek dzienny posiedzenia obejmuje: „Projekt zmian funkcjonowania bibliotek 

publicznych  i szkolnych”. Referować go będą: pani minister administracji  i cyfryza-
cji, minister edukacji narodowej i minister kultury i dziedzictwa narodowego. Jednak 
w pierwszej kolejności oddajemy głos przedstawicielowi wnioskodawców. Przekazuję głos 
panu posłowi Terleckiemu.

Poseł Ryszard Terlecki (PiS):
Bardzo dziękuję. Panie przewodniczący, szanowni państwo, wnioskowaliśmy o zwołanie 
tego posiedzenia zbulwersowani projektem, który się pojawił, czy założeniami do pro-
jektu w sprawie funkcjonowania bibliotek publicznych i szkolnych. Ponieważ już docie-
rały do nas informacje o tym, że MAiC wycofuje się z tego pomysłu, napisaliśmy w tym 
wniosku, prosiliśmy o informację na piśmie, która by zamykała dyskusję nad tym pro-
blemem, o tym, że ministerstwo rzeczywiście zrezygnowało z tego szalonego pomysłu. 
W związku z tym, że takie pismo wpłynęło do Komisji, dalsze postępowanie w tej sprawie 
uważamy za bezprzedmiotowe. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Artur Bramora (RP):
Dziękuję, panie pośle. Dla osób niezorientowanych tylko odczytam zapis dokumentu 
skierowanego do nas przez MAiC. Cytuję: „Zapis o bibliotekach szkolnych został usu-
nięty  z założeń  do ustawy  o poprawie warunków  świadczenia  usług  przez  jednostki 
samorządu terytorialnego. W związku z powyższym wniosek posłów KP PiS oraz KP SP 
uznać należy za bezprzedmiotowy”. W związku z tym zamykam posiedzenie. Informuję, 
że protokół z posiedzenia będzie do wglądu w sekretariacie Komisji.


